
 
 

 
Αθήνα, 9 Δεκεμβρίου 2024 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών 

Θέμα: «Σοβαρά προβλήματα και καθυστερήσεις στην εκκαθάριση του Οργανισμού Κωπαϊδας» 

Με την υπ’ αριθμ. 579/30-10-2024 Ερώτηση που απηύθυνα στον κ. Υπουργό1 αναφέρθηκα στις πολυάριθμες καταγγελίες και 

διαμαρτυρίες αγροτών της Κωπαϊδας ότι δεν μπορούν να λάβουν βεβαίωση εξόφλησης των χρεών τους, λόγω λαθών στη 

μηχανοργάνωση, όπως ανακριβή ΑΦΜ ή εσφαλμένες καταγραφές στρεμμάτων. Επιπλέον, υπάρχουν πολυάριθμες αναφορές για 

μη τεκμηριωμένες βεβαιώσεις οφειλών και εντάλματα πληρωμών για την άρδευση των καλλιεργειών τους που τους καταλογίζονται, 

χωρίς να υπάρχει σαφής διαφάνεια στη διαδικασία. Πολλοί αγρότες επισημαίνουν ότι οι χρεώσεις για την περίοδο 2013-2014 είναι 

εσφαλμένες, γιατί βασίζονται σε βεβαιώσεις ή καταγραφές ΟΣΔΕ μίας χρονιάς. 

Η ως άνω Ερώτηση δεν απαντήθηκε και, συνεπώς, εξακολουθεί να υπάρχει ασάφεια ως προς το εάν θα προλάβει να  ολοκληρωθεί 

η εκκαθάριση μέχρι τις 31/01/2025, σύμφωνα με την τελευταία παράταση που έλαβε με την υπ’ αριθμ. 79859ΕΞ2023 Απόφαση του 

Υπουργού Οικονομικών (Β΄3469/23)2. Εν τω μεταξύ, συνεχίζονται και εντείνονται οι πολλές αναφορές αγροτών της Κωπαϊδας, 

καθώς το πρόβλημα των εσφαλμένων οφειλών, στρεμματικών καλλιεργούμενων εκτάσεων και ΑΦΜ δεν έχει διευθετηθεί και έχουν 

ήδη βεβαιωθεί στις αντίστοιχες ΔΟΥ. 

Επειδή, οι αγρότες της Κωπαΐδας δικαιολογημένα ζητούν πραγματική καταγραφή, βάσει των ετήσιων δηλώσεων ΟΣΔΕ, των 

χρεώσεων που τους καταλογίζονται αναδρομικά, λόγω της υπερβολικά καθυστερημένης εκκαθάρισης του Οργανισμού Κωπαϊδας, 

καθώς αυτές επιβαρύνουν σωρευτικά την ήδη δύσκολη οικονομική κατάσταση πολλών αγροτών. 

Επειδή, οι συσσωρευμένες οφειλές τους, σε συνδυασμό με το υψηλό κόστος παραγωγής και τη μειωμένη παραγωγή που 

σημειώθηκε φέτος λόγω της παρατεταμένης λειψυδρίας και της ανεπάρκειας της κεντρικής και της περιφερειακής διοίκησης στην 

αντιμετώπιση των σημαντικών προβλημάτων υποδομών της περιοχής, ιδίως της συντήρησης του δικτύου άρδευσης και της 

αγροτικής οδοποιίας, έχουν φέρει τους αγρότες της Κωπαϊδας αντιμέτωπους με το φάσμα της οικονομικής καταστροφής. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Σε ποιο στάδιο ολοκλήρωσης βρίσκεται η εκκαθάριση του Οργανισμού Κωπαϊδας, ιδίως ενόψει της λήξης της 

τελευταίας παράτασης στις 31 Ιανουαρίου 2025;  

2. Ποια μέτρα προτίθενται να λάβουν για την άμεση και έγκαιρη διόρθωση των εσφαλμένων καταγραφών σε προσωπικά 

στοιχεία, ΑΦΜ και στρεμματικές εκτάσεις, για την επαλήθευση των χρεώσεων, την ανάκληση και την ορθή εκ νέου 

αποστολή των ατεκμηρίωτων ενταλμάτων πληρωμής πολλών αγροτών της Κωπαϊδας, καθώς και για την απαλλαγή 

τους από τις προ του 2014 οφειλές;  

Η ερωτούσα Βουλευτής 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 
1 https://drive.google.com/file/d/1oIQfFkOdIvd5WF5NJdE58N58w9oBkz-m/view?usp=sharing  
2 https://drive.google.com/file/d/119TbQwEym3LJwuQf1v1K09JLpcuFYA5Q/view?usp=sharing  

https://drive.google.com/file/d/1oIQfFkOdIvd5WF5NJdE58N58w9oBkz-m/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/119TbQwEym3LJwuQf1v1K09JLpcuFYA5Q/view?usp=sharing
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